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رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه مجلس 
هر کاری بتواند برای هوشمندسازی حوزه سلامت 
انجام می دهد، گفت: معتقدم یکی از موضوعاتی که 
به طرح تحول سلامت آسیب زد و باعث ضعف آن 

شد، ریشه در هوشمندسازی دارد.
به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس بعد از ظهر 
روز پنجشــنبه، ۱۰ آذر ماه در مراسم بزرگداشت روز پرستار که 
در مجلس شــورای اسلامی و با حضور بهرام عین اللهی وزیر 
بهداشت، محمد میرزابیگی رئیس کل سازمان نظام پرستاری، 
عباس عبادی معاون پرســتاری وزارت بهداشــت و جمعی از 
پرســتاران و کادر درمان برگزار شد، ضمن تبریک روز پرستار 
گفت: افتخار بزرگی برای همه شماست که روز ولادت حضرت 
زینب)س( این بانوی عفت و پاکدامنی و صبر و شــکیبایی در 
تاریخ بشریت، به نام شما گذاشته شده است که به معنای قدردانی 

از زحمات، ایثارگری و فداکاری های همه شماست.
رئیس مجلس در ادامه ضمن گرامیداشت یاد و خاطره همه 
شهدای عرصه ســلامت، چه در دوران دفاع مقدس و چه در 
دوران شیوع کرونا، عنوان کرد: انصافاً از خودگذشتی، محبت، 
صبر و مجاهدت شما در دروان شیوع بیماری کرونا، توانست این 
مشکل را در کنار سایر مشکلات با حداقل آسیب برطرف کند و 
کادر درمانی و شما پرستاران در آن ایام نهایت زحمت را کشیدید.

قالیبــاف با بیان اینکه از دوران دفاع مقدس تا این لحظه که 
پشت تریبون هستم امکان نداشته در جمعی از کادر درمان باشم 
و از قشــری که در دوران دفاع مقدس باعث احساس آرامش 
مردم شدند یاد نکنم، گفت: رزمندگانی که در میدان جنگ بودند 
و همسران و فرزندان آنها پشتشان به امنیتی گرم بود که آنها 
برقرار می کردند.قالیباف در ادامه افزود: به عنوان یک خدمتگزار 
دوران جنگ می گویم، آن شبی که بچه ها از خاکریزهای خود به 
سمت دشمن حرکت می کردند، بعد از خدا دلشان به پرستار و 
امدادگری خوش بود که اسلحه به دوش داشت و کوله پشتی 
امداد نیز همراه او بود و بعد از اینکه از خط مقدم پشت خاکریز 
رها می شدند می دیدند که آنها چگونه ایستاده اند تا جان رزمندگان 
را حفظ کنند. از این رو خیلی مهم اســت که قدردان زحمات 
آنها باشیم و این ایثارگری ها را فراموش نکنیم.وی در ادامه به 

حضور خود در بیمارستان امام خمینی)ره( تهران در زمان شیوع 
کرونا اشــاره کرد و یادآور شد: هنگام حضور در این بیمارستان 
افرادی را دیدم که در کما بودند و پرســتارانی را دیدم که مثل 
پروانه دورشان می چرخیدند و به آنها خدمات درمانی می دادند 
و همان صحنه های ایثارگری دفاع مقدس برایم زنده شــد. ما 
ممنون زحمات شما هستیم و روزهای ایثارگری شما را فراموش 
نمی کنیم. این حضور نیز ریشه در اخلاق اسلامی و انسانی دارد 
که در فرهنگ پرستاری یکایک شما وجود دارد.رئیس مجلس 
در ادامه با بیان اینکه وقتی به پرستاران نگاه می کنیم، شفقت و 
دلسوزی، صبر و طمأنینه، مسئولیت پذیری و مقاومت در برابر 
برخی بدخلقی ها و بی تابی هایی که در بیمارستان ها همیشه با آن 
مواجه هستید را می بینیم، اظهار داشت: اینها ارزش هایی است که 
هر جامعه ای آن را داشته باشد، یک جامعه پایدار خواهد بود. این 
فرهنگ در همه شما وجود دارد و ما از هر مسئول و از هر قشری 
وقتی به عنوان بیمارتان باشــیم، شما را به عنوان یک فرشته 
نجات و نزدیک تر از خانواده خود حس می کنیم که این برکت 
بزرگی است.قالیباف با اشاره به تکالیف قانون اساسی که برای ۳ 

مقوله امنیت، سلامت و آموزش در نظر گرفته شده است، اظهار 
داشــت: بحث امنیت، سلامت و آموزش و تربیت از اولویت ها 
است و هیچ نظامی نباید از این سه موضوع غفلت کند باید این 
اطمینان را داشته باشیم هرچه در حوزه مالی و نیازها در این ۳ 
حوزه سرمایه گذاری و هزینه کنیم، از جهت توسعه و ارزش افزوده 
برداشت خواهیم داشت. وی در ادامه با تأکید بر اینکه اگر امروز در 
برخی موضوعات فرهنگی و اجتماعی اشکالاتی در کشور داریم 
به خاطر این است که در حوزه آموزش و پرورش به هر دلیلی کم 
گذاشته ایم، گفت: باید در حوزه سلامت که ویژگی آن این است 
که هم در آموزش و هم در حرفه سلامت توأم است، باید باهم 
وقت بگذاریم.رئیس قوه مقننه افزود: یکی از موضوعات امروز 
ما در حوزه سلامت این است که بحث مهارت در بیمارستان و 
کلینیک ها با هم پیش برود لذا این موضوع برای حوزه سلامت در 
بخش آموزش، بهداشت و درمان باید به عنوان اولویت دیده شود.
وی در ادامــه با بیان اینکه ما در مجلس به عنوان نماینده و 
خدمتگزار به این موضوع توجه جدی داریم، عنوان کرد: اگر اخبار 
مجلس را پیگیری کنید، می بینید در حوزه سلامت و آموزش و 

پرورش با جدیت موضوعات را دنبال می کنیم و روزهای سه شنبه  
در مجلس، نظارتی است و موضوع آموزش و پرورش و سلامت 

و پشتیبانی از این دو حوزه را با اولویت پیش می بریم.
قالیباف در ادامه یادآور شد: طرح تحول سلامت و طرح نظام 
ارجاع که در کشور اجرا شد، هم ناقص مانده و آسیب هایی داشته 
و هم فرصت هایی داشته اســت لذا وقت آن است که با همه 
وجود در خدمت این دو طرح بزرگ باشــیم و اشکالات آن را 
برطرف کنیم.رئیس مجلس ادامه داد: بحث ســلامت مهم و 
اولویت دار است و مجلس بیمه ۶ میلیون نفر را براساس باور خود 
در اولویت قرار داد تا بخشی که توان مالی ندارند برایشان اعتباری 
جهت درمان قرار داده شود.قالیباف افزود: مطمئن باشید همان 
حساسیتی که در حوزه سلامت نسبت به همه مردم داریم، برای 
کادر درمان و سلامت هم داریم چرا که اگر با انگیزه در میدان 
نباشند، پول به تنهایی کاری نمی کند و انگیزه و روحیه شماست 
که می تواند در بخش سلامت کار را به سامان برساند. از این رو 

مشکلات موجود از ورودی ها و تعرفه پرستاری باید حل شود.
رئیس مجلس در ادامه با بیان اینکه ما نیز از مهاجرت پرستاران 
متأسفیم، گفت: اینها همه سرمایه کشور هستند که باید برای 
ایران عزیز حفظ شوند.رئیس قوه مقننه ادامه داد: قصد داریم در 
برنامه هفتم با ایجاد ارتباط نزدیک میان نظام پرستاری و وزارت 
بهداشت، موضوع طرح جامع قانون پرستاری را سامان دهیم و ردِ 
پای آن را در برنامه هفتم بگذاریم که در طول ۵ سال به کمال 
خود برســد و من انجام آن را جزء وظایف خود می دانم.وی در 
ادامه با اشاره به اهمیت تنقیح بیش از ۱۲ هزار قانونِ در حال اجرا 
که بسیار گسترده است، عنوان کرد: یکی از وظایف مجلس در 
راستای ساماندهی قوانین، تنقیح قوانین است و تلاش می کنیم 
مجموع این ۱۲هزار قانون را در مجلس ساماندهی کنیم. تاکنون 
برای تنقیح قوانین به ۵۶ طبقه بندی رسیده ایم که یکی از آنها 
بخش سلامت است و در حال حاضر سلامت در تنقیح قوانین 

نهایی شده است و در حال طی مسیر در شورای نگهبان است.
قالیباف در ادامه با بیان اینکه طبیعتاً قانون جامع پرستاری و نظام 
ارجاع نیز در طبقه بندی حوزه سلامت قرار می گیرد، عنوان کرد: 
از این طریق چه مردم و چه سازمان هایی که در حوزه سلامت 
فعالیت می کنند، دیگر شاهد قوانین پراکنده نخواهند بود.وی در 

ادامه با بیان اینکه همه بخش های کشور مهم است اما سلامت 
مهم تر است و ما در مجلس هرکاری بتوانیم انجام می دهیم تا 
به هوشمندسازی سلامت برسیم، اظهار داشت: معتقدم یکی از 
موضوعاتی که به ما در طرح تحول سلامت آسیب زد و باعث 
ضعف آن شد، ریشه در هوشمندسازی دارد.قالیباف اضافه کرد: 
همین موضوع ساده ای که مبلغ علی الحسابی تحت عنوان تعرفه 
به پرستاران داده شد، باعث به وجود آمدن گلایه مندی هایی شد 
که اگر هوشمندسازی بود این گلایه ها نبود. وقتی در امکاناتی 
که توزیع و یا فوق العاده ای که داده می شــود، ناعدالتی باشــد، 
نارضایتی به وجود می آید و افراد می گویند اگر قرار است اینگونه 
پرداخت کنید، ای کاش پرداخت نمی کردید و این خوب نیست 
کــه نارضایتی در پرداخت ایجاد شــود و کار خوب هم خراب 
می شود؛ از این رو هوشمندســازی می تواند عدالت اجتماعی، 
اقتصــادی، قضایی و جغرافیایی ایجاد کرده و کاهش هزینه و 
زمان، پیشگیری و حتی شفافیت را در بر داشته باشد که همه اینها 
بر بستر هوشمندسازی پیش می رود.وی با اشاره به توجه مجلس 
یازدهم به چهار رویکرد هوشمندسازی، شفاف سازی، مردمی 
سازی که نتیجه آن کارآمدسازی است، عنوان کرد: با حکمرانی 
درست، می توان کشور را در ابعاد مختلف اداره کرد که اگر این 
نباشد مخصوصاً در مجموعه سلامت که از مهندسی پزشکی تا 
دارو و بیمه و...را شامل می شود، اداره کار سخت می شود.وی در 
پایان خاطرنشان کرد: اجرای طرح تحول سلامت، نظام ارجاع و 
جبران بیمه بدون هوشمندسازی معنا ندارد.در این برنامه بهرام 
عین اللهی وزیر بهداشت با بیان اینکه از رئیس مجلس شورای 
اسلامی که این برنامه با پیشنهاد ایشان برگزار شد، تشکر می 
کنم، گفت: امیدواریم با تعامل خوب مجلس شورای اسلامی 
و مجموعه وزارت بهداشت بتوانیم بخش مهمی از مشکلات 
نظام سلامت را رفع کرده و در جهت بهبود شرایط کادر درمان 
خصوصاً پرستاران تلاشگر و فداکاری که شاهد ایثارگری شان در 

دوران همه گیری بیماری کرونا بودیم گام های مهمی برداریم.
همچنین در این مراسم محمد میرزابیگی رئیس کل سازمان 
نظام پرستاری، عباس عبادی معاون پرستاری وزارت بهداشت و 
چهار تن از پرستاران حاضر در جمع نیز به بیان نظرات، دغدغه ها 

و مشکلات حوزه پرستاری و نظام سلامت پرداختند.

رئیس مجلس:

 اجرای طرح تحول  سلامت و نظام  ارجاع بدون هوشمندسازی معنا ندارد
پرداخت پاداش خدمت بازنشستگان آغاز شد

پرداخت خدمت بازنشستگان از چهارشنبه 9 آذر شروع شده و پرداخت منوط 
به اعلام اسامی از سمت دستگاه هاست.

به گزارش تجارت نیوز، رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره پرداخت پاداش خدمت بازنشستگان 
گفت: پرداخت پاداش بازنشســتگان از روز چهارشنبه آغاز شده است و هر دستگاهی اسامی را 
بفرستد، پرداخت هایشان را انجام می دهیم.مسعود میرکاظمی گفت: کار کمیسیون ها در رابطه با 
بررسی بودجه ۱4۰۲ تمام شده است. بررسی بودجه ۱4۰۲ در صحن دولت نیز از روز یکشنبه ۱۳ 
آذر ۱4۰۱ به صورت دو شیفت صبح و بعدازظهر آغاز می شود.میرکاظمی خاطرنشان کرد: به دلیل 
این که امسال تبصره ها به کمیسیون رفت، دستگاه ها آمدند نقطه نظراتشان را گفتند و کمیسیون 
هم تا آنجا که امکان داشت، نظرات را اعمال کرد.وی ادامه داد: قوانین دائمی را جدا کردیم و قرار 
است به صورت جداگانه طبق یک لایحه به مجلس شورای اسلامی بدهیم. یعنی در قانون بودجه 
یک ساله قانون دائمی را تغییر ندادیم. رئیس سازمان برنامه و بودجه یادآور شد: جلساتی برای بررسی 
بودجه سال ۱4۰۲ برگزار شد  و طی ۲ الی ۳ روز دستگاه ها به صورت مرتب حضور پیدا کردند و 
نظراتشان را گفتند. ان شاا… به دلیل اینکه در کمیسیون تخصصی بررسی ها صورت گرفت، در این 

دوره بررسی بودجه وقت کمتری در دولت خواهد گرفت.
لایحه بودجه 1402 و برنامه هفتم هم زمان به مجلس می روند؟

مسعود میرکاظمی در پاسخ به این که آیا لایحه بودجه سال ۱4۰۲ به همراه برنامه هفتم تا پایان 
آذرماه به مجلس خواهد رفت، بیان کرد: بحث این بود که ابتدا برنامه بیاید، اما به دلیل آن که نظر 
برگشت قرار شد روی بودجه کار شود ما روی هر دو؛ هم لایحه بودجه سال ۱4۰۲ و برنامه توسعه 

هفتم هم زمان کار می کنیم.
میرکاظمی تاکید کرد: امیدواریم بحث بودجه با توجه به این که در کمیسیون فرعی کارش به 
اتمام رسیده است و از سوی دیگر هم قرار است از روز یکشنبه در ۲ نوبت صبح و بعد ازظهر کار 
بررسی اش در دولت شروع شود، در زمان خودش به مجلس برود.وی تاکید کرد: بلافاصله هم بعد 
از این که بررسی احکام بودجه به اتمام برسد، بررسی احکام برنامه هفتم توسعه را به تدریج وارد 
دولت می کنیم.رئیس سازمان برنامه و بودجه ادامه داد: ان شاا… تا پایان آذرماه بودجه تقدیم مجلس 
می شود زیرا امسال کمیسیونی تشکیل شد که بررسی در دولت را تسریع می کند.مسعود میرکاظمی 
درباره پرداخت پاداش خدمت بازنشستگان گفت: پرداخت پاداش بازنشستگان از روز چهارشنبه ۹ 

آذرماه آغاز شده است و هر دستگاهی اسامی را بفرستد، پرداخت هایشان را انجام می دهیم.

سخنگوی بانک مرکزی اعلام کرد؛
 تمهید سرفصل جدید تأمین ارز

 به صورت اسکناس برای بازرگانان
ســخنگوی بانک مرکزی گفت: ترتیبات فروش ارز به صورت اسکناس به 
بازرگانان دیروز 10 آذر به بانک های ملی ایران، سپه، تجارت، ملت و صادرات 

ایران ابلاغ شد.
به گزارش مهر به نقل از بانک مرکزی، مصطفی قمری وفا اظهار کرد: به منظور پاسخ گویی به 
نیازهای ارزی و تسهیل در تأمین ارز به صورت اسکناس در سرفصل های مصارف ارزی، ترتیبات 
فروش ارز به صورت اسکناس به بازرگانان دیروز ۱۰ آذر به بانک های ملی ایران، سپه، تجارت، ملت 
و صادرات ایران ابلاغ شد.سخنگوی بانک مرکزی افزود: بازرگانان )اشخاص حقیقی( می توانند از 
فردا ۱۲ آذر ۱4۰۱ با ارائه »کارت بازرگانی دارای حداقل یک ماه اعتبار« و »گواهی سابقه فعالیت 
تجاری از وزارت صنعت، معدن و تجارت )حداقل به مدت یک سال(« به متصدیان شعب منتخب 
بانک های یاد شــده، نسبت به خرید ارز به صورت اسکناس تا سقف شش هزار )۶,۰۰۰( یورو یا 
معادل آن به ســایر ارزها در سال با نرخ توافقی اقدام کنند.وی گفت: این امکان به محض مهیا 
شدن امکان استعلام کارت های بازرگانی، فروش اسکناس در سرفصل مزبور برای صرافی های 

مجاز نیز میسر خواهد شد.

وزیر امور خارجه: 
در برابر سایر گزینه ها هرگز دست بسته نخواهیم بود

وزیر امور خارجه در گفت و گو با دبیرکل سازمان ملل با اشاره به تحولات داخلی در 
جمهوری اسلامی ایران، اقدامات آمریکا و چند کشور معدود غربی در زمینه تشویق به 
اغتشاش و ترور در ایران و با بکارگیری اطلاعات نادرست و سوء استفاده هدفمند از 

سازوکارهای بین المللی را تشریح کرد.
به گزارش جماران؛ وزیر امور خارجه کشورمان در این گفتگوی تلفنی با تشریح دیدگاه اصولی جمهوری 
اسلامی ایران در خصوص تحولات مرتبط با جنگ اوکراین، ریشه این جنگ را در سیاست غلط توسعه 
ناتو به شــرق ارزیابی کرد و ارسال سلاح از سوی کشورمان به روسیه برای استفاده در جنگ اوکراین را 
اتهامی بی اساسی دانست که با هدف مشروع جلوه دادن کمک های تسلیحاتی غرب به اوکراین صورت 
می گیرد.امیرعبداللهیان مدعیان و منتقدان کشورمان در این خصوص را آغاز گران و استمرار دهندگان 
جنگ اوکراین دانست و بار دیگر مخالفت جمهوری اسلامی ایران در زمینه ارسال سلاح به طرفین این 
جنگ که نتیجه آن وارد آوردن خسارات جانی و مالی فزاینده به دو طرف می باشد را مورد تاکید قرار داد 
و بر تلاش مستمر کشورمان برای توقف جنگ بین دو کشور و نیل به صلح پایدار در اروپا تصریح  کرد.

وزیر امور خارجه کشورمان همچنین با اشاره به تحولات داخلی در جمهوری اسلامی ایران، اقدامات آمریکا 
و چند کشور معدود غربی در زمینه تشویق به اغتشاش و ترور در ایران و با بکارگیری اطلاعات نادرست و 
سوء استفاده هدفمند از سازوکارهای بین المللی را تشریح کرد.امیرعبداللهیان همچنین با تاکید براینکه تهران 
دیپلماسی و گفتگو را بهترین گزینه می داند تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران در برابر سایر گزینه ها هرگز 
دست بسته نخواهد بود.آنتونیو گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد نیز در این تبادل نظر تلفنی تلاش خود 
برای تداوم گفتگوی منطقه ای را مورد تاکید قرار داد و از حمایت و نقش سازنده جمهوری اسلامی ایران 
در این مسیر قدردانی کرد. دبیرکل ابراز امیدواری کرد تلاش های تهران برای توقف جنگ در اوکراین ، 
منجر به برقراری آتش بس و حل مشکل شود. وی همچنین ابتکار جمهوری اسلامی ایران در تشکیل 
کمیته ملی برای رسیدگی به حوادث داخل ایران را اقدامی پسندیده دانست .گوترش با تاکید بر اینکه گفتگو 
و دیپلماسی راه کار مناسب حل مشکلات منطقه و جهان است، از نقش جمهوری اسلامی ایران در کمک 
به حل سیاسی بحران یمن قدردانی کرد و نیاز به استمرار نقش آفرینی کشورمان در این زمینه را مورد تاکید 
قرار داد.طرفین در این تماس تلفنی آخرین وضعیت مذاکره برای لغو تحریم و همکاری آژانس بین المللی 

انرژی اتمی و تهران را مورد توجه قرار دادند.

اخبار کوتاه 

افزایش نارضایتی نانوایان  از هوشمندسازی یارانه نان
رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران؛

حدود ۷ ماه ازاجرای طرح هوشمندسازی یارانه 
نان می گذرد. قرار بــر این بود، این طرح راهی 
برای کاهش تخلفات در حوزه آرد و نان باشــد، 
اما همراه با بروز تخلفات در این بخش، سطح 
نارضایتی نانوایان در حال افزایش است و آن ها 
نسبت به کاهش اجباری ساعات پخت و بسته 
شدن برخی واحد های نانوایی و در نتیجه کاهش 

عرضه نان هشدار می دهند.
اجرای طرح هوشمندسازی یارانه آرد و نان در خرداد ماه آغاز 
شد. دولت یکی از اهداف اصلی اجرای این طرح را جلوگیری 
از تخلفات در حوزه آرد و توزیع عادلانه یارانه های آرد و نان 

عنوان کرده است.
قرار بر این بود در مرحله اول طرح هوشمندسازی یارانه نان، 
نانوایی های کشور به دستگاه کارت خوان هوشمند مجهز 
شــوند و در مرحله دوم، ۱۵ درصد از هزینه های نانوایی ها و 
دیگری تخصیص آرد یارانه ای بر مبنای عملکرد به حساب 
نانوایان واریز شد.حدود ۷ ماه از آغاز اجزای طرح می گذرد اما، 
علاوه بر گزارش ها درباره بروز تخلفات در این بخش، سطح 

نارضایتی نانوایان در حال افزایش است.
بیژن نوروز مقدم آبکنار، رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران، 
در گفت و گو با اقتصاد آنلاین درباره دلایل نارضایتی نانوایان 
از اجرای طرح، اظهار کرد: تا امــروز از حدود ۳ هزار و ۳۰۰ 

نانوایی ســطح شــهر تهران، ۳ هزار و ۵۰ نانوایی در طرح 
هوشمندسازی یارانه نان شرکت کرده و مجهز به دستگاه 

کارت خوان شده اند.
به گفته وی؛ هر چند تعداد نانوایی هایی که در طرح شرکت 
کرده اند، نسبت به آن هایی که هنوز وارد طرح نشده اند بسیار 
بیشتر اســت، اما به معنی رضایت آن ها از حضور در طرح 
نیست.نوروز مقدم آبکنار یادآور شد: دولت برای نانوایانی که 
آرد نوع یک را دریافت می کردند ۱۵ درصد و نانوایانی که آرد 
نــوع دوم را دریافت می کردند )آزاد پزها( ۱۰ درصد از میزان 
فروش کمک هزینه به حساب نانوا یان واریز می کند اما، این 
میزان کمک پاسخگوی افزایش هزینه های آن ها نیست.وی 

تصریح کرد: از زمان دستور دولت برای اجرای طرح و اجبار 
نانوایان برای حضور در آن، هزینه کارگری، حمل و نقل، آب 
و برق و گاز و همچنین مواد اولیه از جمله خمیر مایع افزایش 
زیادی داشته است، به نحوی که کمک ۱۰ تا ۱۵ درصدی 
فروش پاسخگوی هزینه تولید نان نیست.نوروز مقدم با تأکید 
بر اینکه بدون اصلاح قیمت نان ادامه فعالیت برای بسیاری 
از واحد های نانوایان ممکن نیست، افزود: واحد های نانوایی 
که دور از هر تخلفی ســعی در اجرای درست طرح دارند به 
مرحله ای رسیده اند که در صورت عدم اصلاح قیمت نان ادامه 
کار برای آن ها صرفه اقتصادی ندارد.وی افزود: در صورتی 
که قیمت نان مطابق بــا افزایش هزینه های تولید اصلاح 

نشود، با کاهش ســاعات فعالیت نانوایی ها یا بسته شدن 
آن ها مواجه خواهیم شــد که کاهش عرضه نان و تشکیل 
صف های طولانی درب نانوایی ها را به دنبال خواهد داشت.
نوروز مقدم از تهیه آنالیز قیمت تمام شده تولید نان و ارسال 
آن به استانداری و سازمان حمایت خبر داد و گفت: همچنین 
ما نامه هایی به اتاق اصناف ایران و برخی از مسئولان ارسال 
کرده ایم و نسبت به نتایج احتمالی عدم اصلاح قیمت نان 
هشدار داده ایم. رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران بر این باور 
است، مشکلات پیش آمده به دلیل آن است که مسئولان با 
دست پاچگی، بدون آماده سازی کامل زیر ساخت ها، اقدام به 

اجرای ناقص طرح کرده اند.

اقتصادی  کمیســیون  رئیس  نایب 
مجلس گفت: یکی از اصلاحات مهمی 
که باید در عرصه اقتصادی انجام شود، 
شفاف ســازی نظام ارزی و مردمی 

شدن اقتصاد است.
شهباز حسن پور در گفتگو با مهر، با تاکید بر 
اینکه لازم است در عرصه اقتصادی اصلاحات 
جدی انجام شــود، گفت: برای مثال، باید در 
مسائل اقتصادی هر چه سریع تر شفاف سازی 

صورت گیرد.وی بیان کرد: یکی از زمینه هایی که نیازمند شفاف سازی است، 
مربوط به نظام ارزی کشور است. علاوه بر این، تیم اقتصادی دولت و بانک 

مرکزی باید اقدامات ویژه تری برای ایجاد ثبات در بازار ارز انجام دهند.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با تاکید بر اینکه اقتصاد را نمی توان 
به صورت دستوری اداره کرد، گفت: اقتصاد مبنای علمی، فنی و تخصصی 
خاص خودش را دارد، اما متأسفانه شاهدیم که برخی از مجموعه های دولت 
بیشتر درباره اقتصاد با نگاه دستوری کار می کنند که یکی از اصلاحاتی که 
باید در عرصه اقتصاد انجام شــود، آن است که از صدور دستورالعمل ها و 
بخشنامه های خلق الساعه به شدت پرهیز شود.نماینده مردم سیرجان در 

مجلس گفت: متأســفانه در مسائل اقتصادی 
می بینیم که برخی از وزارتخانه ها و دولتمردان 
به صورت جزیــره ای عمــل می کنند و هر 
وزارتخانه ای مســائل خاص خودش را پیش 
می برد، در حالی که باید پنجره واحد اقتصادی 
مــورد توجه قرار گیرد و در این زمینه ما قانون 
مصوب داریم که باید اجرایی شود. حسن پور 
گفــت: علی رغم آنکه قانون تســهیل صدور 
مجوزهای کسب و کار به تصویب رسیده است، 
اما الان افراد برای دریافت یک مجوز ســاده باید به حداقل ۱۶ اداره، نهاد و 
سازمان مراجعه کنند که یکی از اصلاحات اصلی در عرصه اقتصاد آن است 
که باید صدور مجوز کســب و کار تسهیل شود.وی اظهار داشت: در بحث 
اقتصاد باید از مشارکت مردم نهایت استفاده را ببریم و متأسفانه هنوز شاهد 
اقتصاد دولتی هستیم. باید اقتصاد دولتی کنار برود و اقتصاد ما باید مردمی شود.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید کرد: در برنامه هفتم توسعه 
می توان یکسری اصلاحات اقتصادی را مدنظر قرار داد که لازم است دولت 
هر چه سریع تر لایحه برنامه هفتم توسعه را با رویکرد جدید به مجلس شورای 

اسلامی ارائه کند.

رییسی فر دبیر انجمن جایگاه های اختصاصی 
تهران گفت: حدود 1.۵ ماه است که خبری از 
بنزین سوپر در جایگاه ها نیست و شرکت 
پخش هیچ پاسخ روشنی در اینباره نمی دهد.
بحران بنزین در کشــور تمامی ندارد. با وجود اینکه 
مصرف بنزین در دو ماه گذشته نسبت به تابستان کاهش 
قابل ملاحظه ای را تجربه کرده اما فعالین این صنعت 
اینبار از نایاب شدن بنزین سوپر در جایگاه ها می گویند. 
ناصر رییسی فر دبیر انجمن جایگاه های سوخت تهران 

در گفتگو با بازار گفت: از حدود ۱.۵ ماه پیش حتی یک قطره بنزین ســوپر هم به 
جایگاه ها داده نشده و همین مساله خسارت سنگینی را به جایگاه دارها تحمیل می 
کند.او با اشاره به سرمایه گذاری کلانی که برای نازل های بنزین سوپر در جایگاه ها 
صورت گرفته، ادامه داد: نازل های بنزین سوپر تنها برای توزیع این نوع سوخت طراحی 
و برنامه ریزی شــده اند و امکان عرضه بنزین معمولی با آنها وجود ندارد. به همین 
دلیل به هر جایگاهی که مراجعه می کنید چند نازل بدون اســتفاده رها شــده و در 
عمل نیروها و کارگرانی که مسئولیت آنها را بر عهده داشتند هم بیکار مانده اند. در 
واقع جایگاه دارها برای کاری که انجام نمی شــود و درآمدی که کسب نمی شود، 

حقوق پرداخت می کنند.

رییسی فر در ادامه سخنان خود در پاسخ به این سوال 
که دلیل توقف عرضه ســوخت سوپر از سوی شرکت 
پخش و پالایش فرآورده های نفتی چیست، گفت: به 
ما هم پاسخ مشــخصی داده نمی شود. به تازگی هم 
مدعی شــده اند که حدود ۳ پالایشــگاهی که امکان 
تولید بنزین سوپر را داشتند، در حال اورهال هستند.او 
همچنین در پاسخ به این سوال که نبود بنزین سوپر تا 
چه اندازه فروش جایگاه ها را کاهش داده است، گفت: 
برخی از خودروهای ناچار به استفاده از بنزین سوپر هستند 
و استفاده از بنزین های معمولی خسارت سنگینی را به آنها وارد می کنند. این وضعیت 
را معمولا در خودروهای لوکس و وارداتی شاهد هستیم. جالب است که بدانید در هر 
یک از جایگاه هایی که در شمال شهر هستند، پیش از این دست کم روزانه ۲۵ هزار 
لیتر بنزین سوپر عرضه می کردند. این رقم حتی در برخی از روزها به بالای ۳۵ هزار 
لیتر هم می رسید. به گفته رییسی فر، بسیاری از خودروهای لوکس که ناچار به استفاده 
از بنزین سوپر بودند، در روزهای گذشته مجبور شدند که از مکمل استفاده کنند. قیمت 
مکمل های اصل و کمپانی های معرف خیلی گران بوده و بسیاری از مردم ناچار به 
استفاده از محصولات نه چندان معتبر هستند. هیمن مساله تقاضای مکمل را بالا برده 

و موجب بیشتر شدن سودجویی در بازار و رواج مکمل های تقلبی شده است.

اقتصاد ما باید مردمی شود
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:

۴۵ روز است خبری از بنزین سوپر نیست
جولان مکمل های تقلبی در سایه ضعف شرکت پخش و پالایش

کارشناس بازار کار اعتقاد دارد: دولت به جای تمرکز روی اجرای طرح کالابرگ و 
کوپن، بهتر است روی رفع تحریم ها و مهار تورم برنامه ریزی داشته باشیم.

در حالی اجرای آزمایشــی طرح کالابرگ در استان هرمزگان آغاز شده است که به اعتقاد برخی از 
کارشناسان، دولت بهتر به جای تمرکز روی چنین طرح هایی، روی تورم و رفع تحریم ها تمرکز داشته 
باشد.براساس اعلام وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، طرح کالابرگ الکترونیکی به صورت آزمایشی در 
استان هرمزگان شروع شده و بازتاب خوبی از آن گرفته شد.به گفته صولت مرتضوی، به محض اینکه 
بستر آن فراهم شود، طرح کالابرگ الکترونیکی را به صورت آزمایشی اجرا می کنیم.وی در عین حال 
اعلام کرد: استفاده از کالابرگ اختیاری است یعنی کسانی که خواستند می توانند از کالابرگ و کسانی 
که مایل نبودند، می توانند از مبلغ نقدی آن استفاده کنند.گفتنی است سازوکار اجرای این طرح این است 
که کارت الکترونیکی افراد معادل مبلغ یارانه شارژ می شود و افراد در یک بازه زمانی مشخص مختار 
هستند با این کارت، پروتئین خرید کنند یا اینکه زمانی که یارانه به حساب افراد واریز می شود، پول آن را 
برداشت کنند.در همین رابطه، حمید حاج اسماعیلی، کارشناس بازار کار در گفت وگو با خبرآنلاین درباره 
طرح کالابرگ گفت: صحبت درباره تخصیص یارانه هاست. یارانه ها به طور معمول یا نقدی یا غیرنقدی 
است.وی افزود: ما شاید کار کارشناسی دقیق و درستی را در خصوص یارانه ها در کشور انجام ندادیم و 
همیشه به دلایلی از دوران جنگ یاد می کنیم که ارائه کوپن روش موفقی بوده است.این کارشناس بازار 
کار تصریح کرد: درست است که آن زمان در شرایط سختی قرار داشتیم که کوپن ها توزیع ارزان عمومی 
مردم را به نسبتی که بتواند شرایط را برای مردم به لحاظ حداقل معیشت تامین کند، موفق بود. اما توجه 
کنید که شرایط متفاوت است.حاج اسماعیلی عنوان کرد: آن زمان نیازها و شرایط مردم و رویکردهای 
اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی مردم کاملا با این دوره یا حداقل دو دهه اخیر متفاوت بود.وی تاکید 
کرد: این که فکر کنیم اگر یارانه ها را در قالب کوپن به مردم ارائه کنیم ، حتما موفق تر خواهد بود، محل 
تردید است.این کارشناس بازار کار با بیان این که من فکر می کنم اصل یارانه ها به دلیل شرایط خاص 
اقتصادی محل تردید است، گفت: باید قبول کنیم که یارانه در کشور ما طی ۱۰، ۱۵ سالی که اجرا شده، 
ناموفق بوده است.حاج اسماعیلی افزود: شرایط اجتماعی، اقتصادی و حتی سیاسی حاکم بر کشور که 
این روزها شاید خیلی نمود جدی تری در کشور دارد، نشان می دهد که مردم شرایط سختی دارند و این 
روش ها موفق نبوده است.وی عنوان کرد: اگر ما خیلی دقیق بخواهیم به نگاه ها و نظرات کارشناسی 
از ابعاد مختلف در خصوص اعتراضات و انتقادات دو ماهه اخیر به خصوص توجه کنیم، می بینیم که 
عامل اصلی مشکلات کشور و نارضایتی مردم، جنبه های اقتصادی دارد.این کارشناس اقتصادی تاکید 
کرد: این نشان می دهد که حمایت ها و به خصوص پرداخت سوبسیدها و یارانه ها کاملا ناموفق بوده 
و نتوانسته مشکلات مردم را حل کند.حاج اسماعیلی در ادامه گفت: آنچه که می خواهم در این مساله 
توجه جدی داشته باشم، این است که اکثر جمعیت کشور حقوق بگیر هستند؛ حقوق بگیرانی که شامل 
کارمندان، کارگران و بازنشستگان می شوند.عمده کسانی هم که امروز مشکلات جدی اقتصادی دارند، 
همین طبقه حقوق بگیران و بازنشستگان هستند.وی افزود: زمانی که یارانه ها در ابتدا اجرا شد، بخش 
زیادی از حقوق بگیران جزو طبقه متوسط در کشور بودند و یارانه دریافت نمی کردند، اما براساس آمارهای 
رسمی کشور که جمعیت کشور را به ۱۰ دهک تقسیم بندی کرده، اکنون ۹ دهک کشور از ۱۰ دهک 

واجد شرایط حمایت های سوبسیدی و یارانه ای در حوزه اقتصاد هستند.این کارشناس اقتصادی تصریح 
کرد: این نشان می دهد که اکثریت جمعیت کشور دچار فقر نسبی و نیازمند حمایت هستند و طی این 
۱۵، ۱۶ سال گذشته روش هایی که در خصوص پرداخت یارانه و حمایت های اقتصادی از این گروه ها 
صورت گرفته، کاملا ناموفق بوده است.حاج اسماعیلی متذکر شد: البته ما باید این دو گروهی که الان به 
طور مستقیم از دولت یارانه می گیرند را مرزبندی کنیم. افرادی که فاقد درآمد هستند و از گذشته تحت 
پوشش کمیته امداد و بهزیستی بودند را از بقیه مردم که الان دچار مشکلات اقتصادی و یارانه بگیر 
هستند، جدا کنیم.وی افزود: مدنظر ما این ها نیستند؛ چون فاقد درآمد بودند و به دلیل مشکلات خاص 
اقتصادی مورد حمایت های کمیته امداد و بهزیســتی قرار گرفتند. گرچه الان هم همه حمایت ها و 
یارانه ها و سوبسیدهایی که برای آن ها پرداخت می شود، کفاف مشکلات آن ها را نمی کند.این کارشناس 
اقتصادی گفت: آنچه که موجب نگرانی و مشکلات عدیده برای کشور شده و به نظر من باید از آن به 
عنوان یک بحران اجتماعی یاد کنیم، جمعیت گسترده حقوق بگیر کشور هستند که حدود ۹ دهک از ۱۰ 
دهک واجد شرایط و مستحق دریافت یارانه هستند و این یارانه ها نتوانسته مشکلات آن ها را حل کند.

حاج اسماعیلی افزود: این که  دولت روش را عوض کند و تبدیل به کوپن کند، شرایط را عوض نمی کند. 
چون آنچه که ما از آن غفلت کردیم و کمتر در نظرات کارشناسی و بازنگری و حمایت های اقتصادی 
و اجتماعی در خصوص سوبسیدها و یارانه ها در نظر گرفتیم، نگاه ها و نیازهای جدیدی است که مردم 
متناسب با شرایط اجتماعی فعلی و شرایط جدید جهانی نیاز دارند و آن را باید برای آن ها تامین کنیم.

وی تصریح کرد: ما فکر می کنیم الان دوران جنگ هست و مردم همان کالاهای اساسی را نیاز دارند و 
اگر آن ها را تامین کنیم، مشکلات برطرف می شود. واقعا این نیست. اگر فکر کنیم ما مثل زمان جنگ 
می توانیم با کوپن مشکلات اقتصادی مردم را که معیشت ضرورت و پایه اصلی است، ساده انگارانه است.

این کارشناس بازار کار گفت: به هرحال آنچه که الان اتفاق افتاده، این است که همین روش ها در کنار 
سوءمدیریت هایی که در حوزه های اقتصادی اتفاق افتاده، نقدینگی کشور را به رقم نزدیک به ۵ هزار و 

۷۰۰ هزار میلیارد تومان رسانده که همین، عامل اصلی تورم در کشور است.
حاج اسماعیلی افزود: در چنین شــرایطی که ما تورم بالای 4۰ درصد را در کشور چند سالی است 
تجربه می کنیم و تحت تاثیر آن هستیم، یارانه ها قطعا موفق نخواهد بود و هر روز افزایش قیمت ها، 
افزایش تورم و شرایط سخت اقتصادی، بی ارزش شدن مقدار و مبلغ سوبسید و یارانه ها را در پی دارد.

وی عنوان کرد: در این شرایط باید بگوییم که یارانه ها اقدامی عوام گرایانه در ایران هست که متاسفانه 
همچنان دولت بر آن اصرار دارد و در حوزه مسائل مدیریتی واقعا از یک پشتوانه کارشناسی دقیق و 
محکم برخوردار نیست. چون این روش کاملا ناموفق بوده و نتوانسته مشکلات اقتصادی و معیشتی 
مردم را رفع کند.این کارشناس بازار کار تصریح کرد: بر این اساس، من تاکید دارم که یارانه ها با همه 
گستردگی ای که در کشور دارد، اقدامی عوام گرایانه در اقتصاد ایران است و از همان ابتدا هم با همین 
رویکرد عوام گرایانه در ایران اجرا شد. الان هم متاسفانه برخی از مدیران بر همین طبل و شیپور می دمند 

و این روش ناموفق را ادامه می دهند.
حاج اسماعیلی خاطرنشان کرد: به نظر من به جای تمرکز روی پرداخت یارانه ها و توسعه کمی آنها، 

روی رفع تحریم ها و مهار تورم برنامه ریزی داشته باشیم

بررســی بازار مسکن حاکی از آن است که یک واحد 100 
متری واقع در شریعتی 1۵ میلیارد تومان و آپارتمانی با همین 

متراژ در جلیلی 2 میلیارد تومان قیمتگذاری شده است.
به گزارش گسترش نیوز، بازار مسکن کشور در رکود تورمی با یک شیب 
ملایم به سر می برد. به گواه آمار بانک مرکزی طی ۱۵ ماه اخیر متوسط 
قیمت مسکن در تهران از ۳۰ میلیون و ۹۷۰ هزار تومان برای هر مترمربع 
به 4۳ میلیون و ۷۲۰ هزار تومان افزایش یافته است. به عبارت دیگر طی 
مدت یاد شــده قیمت مسکن 4۱.۱ درصد رشد داشته است.این وضعیت 
باعث شــده تا معاملات مسکن طی مهرماه امسال نسبت به ماه مشابه 
سال گذشته کاهش یابد. مسئله ای که از افزایش قیمت مسکن و به تبع 
آن کاهش قدرت خرید مردم و تقاضای مصرفی در بازار نشأت می گیرد.

در این شرایط سری به بازار آپارتمان های ۱۰۰ متری می زنیم؛ جایی که 
فاصله قیمت بین واحدهای شمال شهر تا جنوب شهر پایتخت ۱۳ میلیارد 

تومان است.
بر این اساس یک دســتگاه آپارتمان ۱۰۰ متری واقع در سعادت آباد ۲ 

خــواب دارای انباری و پارکینگ با قیمت ۷ میلیارد تومان )هر متر مربع 
۷۰ میلیون تومان(، واحد مسکونی با همین متراژ در دروس نوساز ۳ خواب 
با پارکینگ و انباری ۱۲.۲ میلیــارد تومان، آپارتمان ۱۰۰ متری ۲ خواب 
با پارکینگ ۷ ســال ســاخت واقع در امیرآباد با قیمت ۸ میلیارد تومان و 
واحد مسکونی ۱۰۰ متری  نوســاز دارای ۲ اتاق با پارکینگ و انباری در 
قصرالدشت با قیمت 4.4 میلیارد تومان در فایل فروش قرار گرفته است. 
یک واحد مسکونی ۱۰۰ متری واقع در ۱۷ شهریور )شکوفه( با عمر ۱۲ 
سال، پارکینگ و انباری 4.۵ میلیارد تومان، آپارتمانی با همین متراژ در تهران 
نو ۵ میلیارد تومان و آپارتمان ۱۰۰ متری ۱۸ سال ساخت در نیروی هوایی 
۵.۸ میلیارد تومان قیمت گذاری شده است.در جلیلی یک دستگاه آپارتمان 
۱۰۰ متری با قیمت ۲ میلیارد تومان، در یافت آباد واحد مسکونی ۱۰۰ متری 
 ۱۰ سال ساخت با قیمت ۲ میلیارد و ۵۶۰ میلیون تومان )هر مترمربع حدود 
۲۵.۶ میلیون تومان( و در شهرک ولیعصر واحد ۱۰۰ متری ۱۱ سال ساخت 
با پارکینگ و انباری با قیمت ۲ میلیارد و ۳۹۰ میلیون تومان برای فروش 

فایل شده است.

وزیر صمت گفت: تاخیر در واردات خودرو به این دلیل است 
که وارد کننده باید مذاکره کرده و قرارداد منعقد کند، از جانب 

ما مانعی وجود ندارد.
به گزارش مهر، سید رضا فاطمی امین دیروز در حاشیه اختتامیه فصل سوم 
برنامه میدون، در مورد آخرین وضعیت واردات خودرو اظهار کرد: در خصوص 
واردات خودرو هماهنگی ها انجام شده و اکنون یک ماه است که شرکت های 
واردکننده درگیر کار اجرا شده اند.وزیر صمت افزود: تأخیر موجود به این دلیل 
است که واردکننده باید به مذاکره بپردازد و قرارداد منعقد کند. در این میان 
مانعی از سمت ما وجود ندارد.وی در مورد احیای واحدهای راکد، تصریح کرد: 
احیای واحدهای راکد تبدیل به یک پروژه در خصوص معادن و صنایع شده 
و تاکنون موفق شده ایم تا ۲ هزار واحد را احیا کنیم.وزیر صمت در خصوص 
حمایت های ناکافی از واحدهای تولیدی و تعیین سطح اعتبارات، گفت: این 
حرف به نوعی درست اســت. در کشور تنوع در مصارف و کسب وکارها و 

محدودیت در منابع داریــم.وی ادامه داد: این نبود توازن را باید با کارهای 
خلاقانه جبران کنیم؛ مثلًا در بحث منابع مالی ۲ کار را با بانک مرکزی و 
وزارت اقتصاد آغاز کردیم که یکی از این کارها تأمین مالی زنجیره ای است 
که از این طریق بهره وری منابع مالی را افزایش دادیم. این کار از سال گذشته 
آغاز شده و باید تقویت شود.فاطمی امین اضافه کرد: اقدام دوم این است که 
جلوی انحراف منابع مالی از تولید را بگیریم تا کسی نتواند منابع را به اسم 
تولید بگیرد و جای دیگر هزینه کند.وی افزود: پاســخ اصلی این است که 
روش هایی به کار ببریم که با همین منابع موجود بتوانیم از واحدهای تولیدی 
حمایت کنیم.وزیر صمت همچنین درباره تکمیل سامانه تجارت گفت: این 
کار وسیع آغاز شده و با تمام واحدهای تولیدی وارد مذاکره شده ایم تا تمام 

تولید خود را در آن ثبت کنند تا وضعیت تولید را به لحظه رصد کنیم.
فاطمی امین افزود: اکنون ارتباطات با گمرک برقرار است و داده هایی را 

می خواهیم تا این سامانه را تکمیل کنیم.

ادامه عجایب بازار مسکن در رکود تورمیکوپن شرایط اقتصادی مردم را عوض نمی کند

کار دست واردکنندگان است
وزیر صمت علت تاخیر در واردات خودرو توضیح داد؛

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

آگهــی موضــوع مــاده 3 قانــون و مــاده 13 آئیــن نامــه قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت 
ثبتــی و اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی

ــی اراضــی و  ــت ثبت ــن تکلیــف وضعی ــون تعیی ــات اول موضــوع قان ــررای شــماره هی براب
ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک همــدان-

ناحیــه دوتصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقــای هــادی زهــره ونــد فرزنــد یحیــی 
ــاب مغــازه صنعتــی  بشــماره شناســنامه 340 صــادره از همــدان در شــش دانــگ یــک ب
بمســاحت 40 متــر مربــع پــلاک فرعــی 17333-از 19-اصلــی واقــع در حومــه بخــش دو 
حــوزه ثبــت ملــک همدان-ناحیــه دو خریــداری )مــع الواســطه( از مالــک رســمی آقــای 
عبدالــه قدکچــی محرز:گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت 
بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند 
مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی 
ــس از اخــذ رســید،ظرف  ــن اداره تســلیم و پ ــه ای ــراض خــود را ب ــاه اعت ــدت دو م ــه م ب
مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیم 
نمایند.بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق 

مقــررات ســند مالکیــت صادرخواهــد شــد.
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حمید سلگی  - رئیس ثبت اسناد و املاک
شناسه:1420352        میم الف:1437

هیأت موضوع قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

آگهــی موضــوع مــاده 3 قانــون و مــاده 13 آییــن نامــه قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت 
ثبتــی و اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی برابــر رأی شــماره 12002566 
ــی  ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــوع قان ــأت اول موض ــورخ 1401/08/23 هی م
اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت 
ملــک نــکا تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقــای امرالــه قربانــی بریجانــی بــه 
ــد حســین در  5 دانــگ و 28 ســیر مشــاع عرصــه  شــماره ملــی 4999932083 فرزن
ــع از  ــه مســاحت 207/90 مترمرب ــه ب ــاب خان ــک ب ــی ی ــام ششــدانگ اعیان ــه انضم ب
پــلاک 25- اصلــی بــه کلاســه 165/1401 واقــع در اراضــی نــکا بخــش 9 خریــداری 
شــده از آقــای علــی قربانــی محــرز گردیده.لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو 
نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود تــا در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه 
صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار 
ــس از  ــلیم و پ ــن اداره تس ــه ای ــود را ب ــراض خ ــاه اعت ــدت دو م ــه م ــی ب ــن آگه اولی
اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ اعتــراض دادخواســت اعتــراض بــر ثبــت 
ــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــاء مــدت  خــود را ب
مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند  مالکیــت صــادر خواهــد شــد./ 
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